

Bestyrelsesmøde 2018-03-22 kl. 18:00 i Kulturhuset

Deltagere: Aase T.P., Hanna, Tove, Henrik, Jes

## Referat

1. Referat fra møde 2017-11-16  
Intet at bemærke
2. Korets økonomi  
Henrik fremlagde et budget for 2018 der stort set svarer til det, der blev fremlagt ved generalforsamlingen. Det budgetterede underskud er ændret fra 9886 kr. til 10.520 kr. Vi afventer et svar fra Kultur- og Fritidsudvalget på ansøgning om støtte fra kulturpuljen til sommerkoncerten. Ansøgningen vil blive behandlet på udvalgsmødet 10/4.
3. Dirigentsituationen  
Denis vender tilbage til efteråret, men den præcise dato er ikke fastlagt endnu. Vi får muligvis behov for vikar ved de første to prøver 16/8 og 23/8.
4. Forhold vedrørende Kulturhuset  
Aase understreger at vi skal være omhyggelige med at rydde op og feje hvis der er spist kiks eller lignende i pausen.
5. Koncertudvalget  
Aase Høg har efter generalforsamlingen ytret ønske om at indtræde i koncertudvalget. Ifølge korets vedtægter vælges medlemmer af koncertudvalget for et år ad gangen af generalforsamlingen. Koncertudvalget foreslår imidlertid at hun, såfremt ingen i koret har indvendinger, bliver tilbudt at deltage i udvalgets arbejde på lige fod med medlemmerne indtil næste generalforsamling. Bestyrelsen tilsutter sig denne model.  
Henrik har på basis af tidligere input fra Rie og overvejelser fra Hanna, suppleret med egne erfaringer, udarbejdet en detaljeret checkliste vedrørende koncerter. Det vil være et meget nyttigt hjælpemiddel for koncertudvalget.  
Udvalget har på det seneste mest beskæftiget sig med Duruflé koncerten. Det er første gang i mange år vi skal samarbejde med kor, som vi ikke kender, og som vi ikke deler dirigent med. Det har givet nogle indledende udfordringer, som dog nu er overkommet. Der satses på én koncert torsdag 8. november, dirigeret af Peter Salwin, der er dirigent for Amacantus.
6. Rejseudvalg  
Der er etableret et rejseudvalg bestående af Aase T.P., Aase H., Susanne, Henrik, Vibeke og Annalisa. Udvalget holder sit første møde 4/4. Alle der har informationer om festivaler etc., bedes viderebringe materialet til et medlem af udvalget. Der er ikke nogen bindinger på udvalgets arbejde, og bestyrelsen forventer et eller flere oplæg inden sommerferien.
7. Sommerkoncerten  
Forberedelserne følger den fastlagte tidsplan, og koncertudvalget vil, med udgangspunkt i den checkliste der er omtalt under punkt 5, inddrage såvel bestyrelsen som andre i det videre arbejde.
8. Servicecheck af vedtægterne  
Henrik motiverede sit forslag med at vedtægterne ikke i fuldt omfang bliver afspejlet i daglig

praksis, f.eks. når det drejer sig om afbud, orlov, mv. På grund af tidnød blev videre behandling af punktet udskudt til næste møde.

9. Opfølgning af generalforsamling

Tove nævnte tre punkter der var kommet op på generalforsamlingen, som hun fandt at bestyrelsen burde forholde sig til: et forslag om indførelse af stemmegruppeansvarlige, et forslag om stemmegruppetræning, og et ønske om evaluering efter koncerterne. Bestyrelsen enedes om at der ikke er behov for at indføre stemmegruppeansvarlige, at grupperne selv (som demonstreret af altgruppen) er i stand til at formulere ønsker om f.eks. ekstra prøvetid, og at sådanne ønsker bliver imødekommet i det omfang det er muligt. Vedrørende evaluering efter koncerterne er det et ønske som bestyrelsen vil opfordre dirigenterne til at imødekomme, men at gå længere end det, giver næppe mening. Andre former for evaluering og efterkritik vil blive drøftet på næste møde.

10. Eventuelt

11. Næste møde 19/4 kl. 18 i Kulturhuset

Intet

2018-03-26

Jes